
 

 

Onderwerp Inhoud Stand van zaken 

Voorstel pilot Anoniem Solliciteren Reactie gedeputeerde Loggen op debat over 

initiatiefvoorstel Anoniem Solliciteren:  Ik zou 

willen kijken of ik de vraag die u stelt om te 

kijken waar we nu staan kan beantwoorden, 

voor zover dit mogelijk is binnen de kaders 

van de wet (handicap is dat we niet op 

etniciteit mogen registreren).  Ik zou ook 

willen kijken of ik een pilot kan bedenken 

met een toegevoegde waarde op de vele 

pilots die in het land al lopen.  Hiermee kom 

ik naar u terug. 

 

Financieel overzicht cofinanciering 

Europastrategie 

Een overzicht van de financiën ontbreekt bij 

de Europastrategie, met name van de 

cofinanciering vanuit provinciale middelen. 

De gedeputeerde zegt toe dat er alsnog een 

financieel overzicht volgt. 

 

Toevoegen Het Gooi aan Perspectief Fiets Het Gooi ontbreekt in het concept Perspectief 

Fiets bij 'regionale verschillen', dit is een 

fout, Het Gooi wordt toegevoegd. 

 

Truckparking Schiphol De heer De Graaf (CDA) stelde vragen over 

truck parking. Gedeputeerde Post zegt dat 

het truckparking rondom Schiphol om 

aandacht vraagt. Dat was de reden waarom 

de provincie destijds een tender wilde 

uitvoeren. Uiteindelijk is besloten om de 

 



 

 

gunning van de tender aan te houden, omdat 

Schiphol het zelf wilde oppakken. Besloten 

werd de effecten daarvan af te wachten. 

Truckparking Schiphol zou oorspronkelijk op 

1 mei opengaan. Dat is vertraagd. De 

gedeputeerde kan niet aangeven of de 

provincie extra maatregelen moet nemen, 

omdat de maatregelen bij Schiphol uit de tijd 

lopen. Zodra de gedeputeerde wat kan 

melden, dan zal ze dat doen. 

Onderzoek privacy noord-holland.nl In reactie op de geagendeerde brief over 

'privacyschending noord-holland.nl':  We 

gaan ons verdiepen in het onderwerp en 

zullen de bevindingen met u delen. 

 

Toevoegen koppeling fiets-auto aan 

Perspectief Fiets 

Het valt de PvdD-fractie op dat er in het 

concept Perspectief Fiets wel gesproken 

wordt over de koppeling tussen fiets en OV, 

maar niet over de koppeling tussen fiets en 

auto. Gedeputeerde zegt toe hierover een zin 

op te nemen. 

 

N236 Franse Kampweg N236, misschien dat een nieuw college 

daaraan wel zou willen bijdragen en zou je 

dat willen afwachten. Ik zeg erbij, niet tot in 

de eeuwigheid. Ik weet niet hoe lang men in 

Gooische Meren en Hilversum van plan is om 

de collegeonderhandelingen te laten duren. 

18 juni 2018: In de week van 18 juni staat 

een overleg gepland met de nieuwe 

wethouders van Hilversum en Gooise Meren. 

Voor de PS-vergadering van 9 juli zal 

gedeputeerde een verslag naar de Staten 

sturen. 



 

 

Ik zou mij kunnen voorstellen dat wij twee 

maanden de tijd nemen, ik ga er toch vanuit 

dat we dan wel een heel eind op streek zijn, 

maar om te zeggen, wij wachten net zo lang 

tot, we moeten op een gegeven moment 

ermee door, dus als ze met een maand of 

twee tot een college zijn gekomen, dan ga ik 

nog een keer een rondje langs de velden 

maken, want ik neem aan dat u dat van mij 

verlangt met alle plezier. Daar zal ik u 

daarover terugkoppelen wat de effecten 

daarvan zijn, alhoewel ik eerlijk gezegd denk 

dat een nieuw college niet volkomen anders 

in een wedstrijd staat omdat je ook van een 

nieuw college enige consistentie van beleid 

mag verwachten. 

 

24 mei 2018: De onderhandelingen in beide 

gemeenten zijn afgerond. Het nieuwe college 

van Gooise Meren wordt op 30 mei 2018 

geïnstalleerd. Het nieuwe college van 

Hilversum op 6 juni 2018.  1 mei 2018: Beide 

gemeenten zijn nog aan het onderhandelen 

over een nieuw college. In Hilversum is op 26 

april de formatie herstart. In Gooise Meren is 

op 30 april de formatie gestart. 

Toezeggingen DPW gedaan in 

commissievergadering PZH 

De toezeggingen mbt voorlopig 

Voorkeursalternatief project Duinpolderweg 

die zijn gedaan in de vergadering van de 

Zuid-Hollandse commissievergadering voor 

Verkeer en Milieu van 7 februari 2018 

worden opgenomen op de toezeggingenlijst 

van de Noord-Hollandse commissie van 

Mobiliteit en Financiën. Het gaat om de 

volgende toezeggingen: 1. De ingekomen 

zienswijzen (nog zonder beantwoording) 

eind februari gebundeld aan te bieden aan 

1. De zienswijzen zijn ter kennisgeving aan 

de commissie verstrekt via de ingekomen 

stukken lijst van maart 2018. 2, 3, 4, 5, 6. Er 

zal één stuk worden gemaakt dat antwoord 

geeft op deze punten en dat aan zowel de 

commissie van Zuid-Holland als van Noord-

Holland zal worden verstuurd. 



 

 

PS. 2. In de verdere uitwerking ook mee te 

nemen hoe een en ander past in het 

provinciale fietsplan. 3. Schriftelijk inzicht te 

verschaffen in de kosten van het voorlopig 

Voorkeursalternatief, het alternatief Midden 

en het alternatief NOG Beter. 4. Te reageren 

op de (afwijkende) verkeerscijfers van NOG 

Beter met betrekking tot de Weerlaan. 5. De 

bestaande woningbouwplannen in het 

betreffende gebied in Zuid- en Noord-

Holland met PS te delen. 6. In de project MER 

onder andere verder veldonderzoek te doen 

naar de natuureffecten. 

Invoering Centrale brugbediening twee jaar nadat de centrale in gebruik is 

genomen een beperkte evaluatie te houden. 

Met name gericht op de veiligheid. 

De verwachting is dat de centrale eind 2018 

in werking zal komen. Vanaf dan kunnen we 

dus na 2 jaar een beperkte evaluatie houden. 

PS zal hierover (in werking stelling van 

centrale) geïnformeerd worden dmv een 

voortgangsrappportage. 

burgerparticipatie N236 (Commissie M&F 18 juni 

2018) 

 

 

 

Wat is de stand van zaken in het door de 

gedeputeerde toegezegd overleg van haar met 

de Colleges van Burgemeester en Wethouders 

van Hilversum en Gooise Meren over de 

financieringsmogelijkheden voor een optimale 

variant die zoveel mogelijk overeenkomt met 

de uitkomst van de pilot? 

 
Gedeputeerde Post licht toe dat beide colleges van 

B&W pas recentelijk zijn benoemd. Met het oog op 

 



 

 

de portefeuillehouderwissel kon de gedeputeerde 

nog geen gesprek aangaan. Deze week nog heeft 

de gedeputeerde een gesprek met beide 

wethouders.  

De gedeputeerde achtte een ambtelijke 

voorbereiding niet nodig, omdat al eerder een 

dergelijk gesprek is gevoerd. De vraagstelling is 

niet anders dan de vorige keer, alleen zitten er nu 

andere wethouders. 

De gedeputeerde weet dat er regelmatig contact is 

op ambtelijk niveau. Zij heeft aangegeven dat het 

haar niet zinvol voorkomt om een gesprek met de 

participanten te hebben, omdat de uitkomst van 

het gesprek met de portefeuillehouders van Gooise 

Meren en Hilversum nog niet bekend is en als 

uitvloeisel daarvan de uitkomst van het overleg 

met deze commissie. Er zal eerst helderheid 

moeten komen over de uit te werken variant, het 

budget en hoe de wensen van participanten op een 

goede manier kunnen worden meegenomen. 

Het proces ligt stil totdat het gesprek met de 

portefeuillehouders heeft plaatsgevonden.  

 

De heer Bruggeman (SP) vraagt of de 

gedeputeerde voor de eerstvolgende 

Statenvergadering in grote lijnen de uitkomst kan 

terugkoppelen. 

 

Gedeputeerde Post veronderstelt dat het moet 

lukken om een korte brief te schrijven over de 

uitkomst van het overleg. 

 

 


